
                             Referat af BESTYRELSESMØDE  

                                     DEN. 13-06-2022  . 

Deltagere : Merete Røner  , Marianne Strandberg  , Mette Røner , Jesper 

Backhausen , Varmemester Bjarne Gottfredsen.  

 

1.Carporte:  

 Der er lavet udbud. Der er 3 firmaer der byder og der har været gennemgang af 

projektet. 

 Vi afventer priser / økonomi / fremlæggelse af projekt / afstemning hos 

beboerne. 

 

2.Helhedsplan/Miljø:  

 Esben kom i stedet for Tine og der blev aftalt der skulle udfærdiges 4-5 

projekter til afstemning. 

3.Lave nyhedsbrev: 

 Nyhedsbrevet er lige ved at være klar. 

4· Nortec/ELstandere: 

 Der bliver stadig fulgt med på hvad der rører sig. 

 

                                 Varmemesterens punkter. 

5· Bjarne har du fået en pris på overvågning af skraldeøen:  

 Der er kommet et overslag på at få sat overvågning op. 

Prisen er ca. 250 tusind, det er med 2 master og 7 kameraer og software . 

 



6.  Kabel til robot skåret over: 

 Det viste sig det ikke var kablet der var skåret over, men en fejl i lade 

stationen. 

7.   Når vi går over til nyt budget og skal købe 2 nye robotter; har vi styr på hvor de 

skal køre og hvad det skal være for nogen: 

 Ja der er styr på hvad vi skal købe men bestyrelsen har besluttet vi venter med 

at købe noget før vi ved om der kommer haver. 

8. Bomme ved garageanlæg: 

 Vi har fået en overslagspris på 200000 kr  for 2 stk bomme med brik system. 

9. Råderetskøkkener: 

 Der er en problematik omkring vores råderetskøkkener da vi ikke længere kan 

få lavet køkken inden for rammen af anlægsbudget. Bjarne indhenter priser og 

drøfter med forvaltningen om mulighed for en stigning af råderetsbeløbet. 

10. Varmtvandsbeholder: 

 Varmemesteren indhenter priser for en energi renovering af 

varmtvandsbeholder samt styring m.m af varmecentral. 

11. Økonomi: 

 Bestyrelsen blev orienteret om afdelingens økonomi af varmemesteren. 

 

Referent : 
Jesper Backhausen 


